
Referat fra 

Afd. bestyr. mødet i Søndergården I og II fredag d.10.05.19. hos 

Vibeke. 

Til stede var Grethe, Steen og Vibeke. 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra mødet d.06.02.19. 

2. Sidste del af Årsværket: a. Markvandring d.23.05. /b. Grillfest på plænen 

(august). 

3. Behandling og godkendelse af årsregnskabet for 2018 og driftsbudgettet for 

2020. 

4. Opsætning af skraldespande ved de grønne arealer i Søndergården I og II. 

5. Rep. af belægningen i stræderne i Søndergården I. 

6. Evaluering af gartnerhjælp. 

7. Evt. 

Bestyrelsen nåede frem til følgende: 

 Ad.1. Referatet blev godkendt. 

 Ad.2a. Pkt. 4 og 5 tages op under markvandringen. 

 Ad.2b. Bestyrelsen kommer med et oplæg i løbet af sommeren.  

 Ad.3. Årsregnskabet blev godkendt. Grethe aftaler et møde med Ebbe for 

nærmere uddybelse af driftsbudgettet.  

 Ad.4. Da der allerede findes skraldespande ved legepladsen ved 

Søndergården II, kommer kun Søndergården I i betragtning.  

 Ad.5. Da der også er problemer med belægningen i Søndergården II, tages 

det også op under markvandringen. 

 Ad.6. Det forlyder, at flere af beboerne allerede har gjort brug af 

gartnerhjælpen.  

 Ad.7. Ved forrige møde drøftede bestyrelsen problemet med parkerede biler 

i Lodsstræde. Med den nytrykte, reviderede udgave af folderen, der er sendt 

ud til samtlige beboere, og som udleveres til alle brugere/lejere af 

gæsteværelset og/eller selskabslokalet, bør problemet være løst.   

 

Mvh.  

Vibeke (Sekretær) 


